
 Declaration and Authorization Form (For Corporate Use only)

Dubai Islamic Bank Public Joint Stock Company, licensed and regulated by the Central Bank of the UAE

Branch: ____________________________ Date: _____ / _____ / _________

To Pledge and Block

l/We, the undersigned ______________________________________________________________ in my/our capacity as 
authorized signatory(ies) of (fixed deposit) account No. ____________/____________/__________________/___________
(”Account”) and/or in my/our capacity as authorized signatory(ies) to sign this form, hereby pledge in favour of, and authorize 
and empower M/s Dubai Islamic Bank PJSC and/or any of its branches and/or its subsidiaries and/or its
successors and assign (“Bank”) to block the above mentioned Account for the amount of ______________________________
(in words only _______________________________________________________________________________________________)
to cover any claim or indebtedness to be due from Account’s holder(“Customer”). This declaration shall be valid until the full 
payment of any existing or future obligations. In addition, I/We authorize the Bank to withdraw from the Account without 
reverting to me or notify me and/or reverting to the Customer or notify the Customer in case of any claim or in case of my/our 
failure and/or Customer’s failure to pay fully or partially any installments due. In case of partial payment, I/we authorize and 
empower the Bank to block the balance of the Account until full settlement of all Customer’s financial obligations according 
to what is mentioned above. In addition, I/we and/or the Customer, as applicable hereby bear full responsibility as a result 
of such deductions if materialized and agree (in my/our capacity as authorized signatory(ies) to sign this authorization/
declaration on behalf of the Customer) that the Bank may withdraw the balance of the Account before its maturity. The Bank 
may deduct all the financial obligations that Customer may become liable to whether such obligations are direct or indirect. 
This authorization is binding on and inure to the benefit of the successors and assigns of the Bank and the Account’s holder/
the Customer, as applicable.
I/We hereby irrevocably authorize you to apply the above referred Account and proceeds thereto without any notice or 
referring to me/us and/or to the Account’s holder/Customer, as applicable towards satisfaction of the said liabilities.
I/We hereby irrevocably and unconditionally undertake not to make/place any hold/lien in the Account and/or place 
encumbrances, pledges, security interests, claims or rights of others of any kind or nature whatsoever in the Account and/or 
any of my/our account(s) with the Bank. 
For avoidance of doubt, i/we authorize the Bank to register (at my/our cost) the security (“Security”) created by this 
declaration in the security register (“Register”) created under and pursuant to UAE Federal Law No. 20 of 2016 on the Pledge 
of Moveable Properties for Guarantee of Debt and as supplemented through rules and/or regulations issued thereunder 
from time to time. I/we agree to such registration/ Register, and waive any right to prior notification and agree to accept any 
notices relating to such registration and the Security hereunder by electronic means. I/we also acknowledge and agree to 
disclosure of the Security information on such security register/ Register.
This authority shall remain in full force and effect at all times, including without limitation any change in the constitution of 
the Account’s holder/Customer.
This Declaration and Authorization is governed by the laws of the United Arab Emirates and subject to the jurisdiction of 
the competent courts in the United Arab Emirates. The Arabic translation of this English version is in the back page of this 
document which shall prevail.

In witness whereof, I set may hand hereto

Customer’s name        : _______________________________________________________________________________________

Account No.

Authorized Signatory for and on behalf of the Customer:
Name: __________________________________________________________       Capacity:________________________________

Signature: ________________________________________________________________________________________________

For Branch Use

Signature Verification

The authorized signatory(ies) signed before me and having verified his / her 
identity, his / her signature was found to be true and the blocking of the above 
Account is hereby executed and he/she is authorized as authorized signatory 
to sign this form for and on behalf of the Account’s holder/Customer.

Name: _______________________________________________________________

Signature: ___________________________________________________________

For Branch Use For Operations Department Use

Name: _____________________________________________ The block / release has been done on: ___________________

Signature: _________________________________________ Name & Signature: __________________________________

1
3

5
2

/1
 - 

R
ev

.0
 - 

CP
R

 (M
ay

 2
0

2
5

)



نموذج إقرار وتفويض - لاستخدام الشركات فقط

الفرع:   ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــالتاريخ: ـــــــــــــ/ــــــــــــ/ـــــــــــــــــ

رهن حجز

أقر أنا/نحن الموقع/الموقعين أدناه/ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ بصفتي/بصفتنا الشخصية صاحب 

حساب )وديعة نقدية ثابتة( رقم ـــــــــــــــ/ـــــــــــــــ/ـــــــــــــ/ـــــــــــــــ )"الحساب"( بأنه بموجب هذا أفوض وأخول/نفوض ونخول بنك 

دبي الإسلامي ش.م.ع و/أو أي من فروعه و/أو الشركات التابعة له و/أو خلفائه و/ أو المتنازل لهم )"البنك"( برهن وحجز 

الحساب المذكور أعلاه بمبلغ ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ بالأحرف فقط ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ     لا غير 
مقتضى  على مؤسساتي، حسب  أو  الشخصية  بصفتي/بصفتنا  علي  مديونية مستحقة  أو  مطالبة  أي  لتغطية  وذلك 
وأخول/ أفوض  وكذلك  أو مستقبلية.  حالية  قائمة  التزامات  لأية  الكامل  الإيفاء  حتى  الإقرار  هذا  ويسري مفعول  الحال، 

أي  حالة  إخطاري/إخطارنا، وذلك في  أو  إلي/إلينا  الرجوع  أعلاه دون  المذكور  الحساب  بالسحب من  البنك  نفوض ونخول 
مطالبة أو التخلف عن سداد أي قسط من الأقساط المستحقة علي بصفتي/بصفتنا الشخصية أو على مؤسساتي، حسب 
مقتضى الحال، لسداد كلي أو جزئي، وفي حالة السداد الجزئي أفوض وأخول/نخول البنك بالحجز على الرصيد المتبقي 
في الحساب المذكور أعلاه حتى يتم سداد كافة الالتزامات المالية طبقاً لما ذكر أعلاه، وأنني/أننا أتحمل/نتحمل كامل 
المسؤولية نتيجة لهذا الخصم في حالة تحققها، مع موافقتي/موافقتنا على سحب رصيد الحساب المذكور أعلاه قبل 
ميعاد استحقاقه/استحقاقها، وللبنك الحق في خصم كافة الالتزامات المالية المترتبة بذمتي و/أو بذمة صاحب الحساب/

المتعامل، حسب مقتضى الحال سواء كانت هذه الالتزامات مباشرة أو غير مباشرة.
أنني/أننا أتعهد نتعهد بشكل نهائي وغير مشروط بعدم قيد أي رهن أو حجز أو قيود أو أعباء على الحساب )و/أو إي حساب 

لي/لنا مع البنك( لمصلحة الغيرأو حقوق أخرى من أي نوع أو أياً كانت طبيعتها.
لمزيد من التوضيح وتجنباًً للشك، أفوض/نفوض البنك بتسجيل حق الرهن حسب هذا الإقرار)"الرهن"( واشهاره في السجل 
المعد لذلك )"السجل"( وفقاًً لأحكام القانون الاتحادي رقم 20 لسنة 2016 في شأن رهن الأموال المنقولة ضماناًً للدين 
وأي لوائح وقرارات تصدر تنفيذاًً له وحسبما يتم تعديله من وقت لآخر)"القانون"(. مع تحملي/تحملنا كافة رسوم ونفقات 
إشهار حق الرهن في السجل وفقاًً لاحكام القانون، كما أوافق/نوافق دون أي اعتراض باعفاء البنك من أية حقوق تتعلق بعدم 
الاخطار المسبق وأوافق/نوافق علئ قبول أية اخطارات بخصوص تسجيل الرهن بشكل الكتروني. كما أوافق/نوافق على 

قيام البك بالافصاح لأي طرف عن أي بيانات عني/عنا بخصوص الرهن و/أو السجل.
يظل هذا الاقرار سارياًً ونافذاًً في كل الأوقات، بما في ذلك، ودون حصر على خلفي/خلفنا وعلى ورثتي/ورثتنا و/أو في أي 

تغيير في تكوين/الشكل القانوني لصاحب الحساب/المتعامل،حسب مقتضى الحال.
هذا الاقرار والتفويض يخضع لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة ويكون الاختصاص القضائي للمحاكم المختصة في 
دولة الإمارات العربية المتحدة. الترجمة الإنجليزية لهذا الإقرار متاحة في خلف الصفحة وفي حالة التعارض بين النصين يسود 

النص العربي.
وهذا إقرار مني/منا بذلك وعليه أوقع/نوقع

 إسم المتعامل : ____________________________________________________________________________________________

رقم الحساب              

المفوض بالتوقيع عن وبالنيابة عن المتعامل : _____________________________________________________________________
الإسم : _____________________________________________________________الصفة: _______________________________________
التوقيع: __________________________________________________________________________________________________________

لاستخدام الفرع

مطابقة التوقيع

وقــع المفــوض بالتوقيــع أمامــي وبعــد التحقــق مــن شــخصيته وصفتــه بوصفــه/
بوصفهــم المفوض/المفوضيــن قانونــاً بتوقيــع هــذا الإقــرار نيابــة عــن المتعامل/صاحــب 

ــم اعتمــاد التوقيــع وتنفيــذ الحجــز ــه ت الحســاب وعلي
الإسم: ___________________________________________________________________

التوقيع: _________________________________________________________________

 لاستخدام قسم العملياتلاستخدام قسم الإئتمان

تم الحجز/فك الحجز بتاريخ: _____________________________الإسم : _______________________________________________

الإسم والتوقيع: _______________________________________التوقيع : _____________________________________________

بنك دبي الإسلامي، شركة مساهمة عامة مرخصة و خاضعة لرقابة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي


